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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Kulturális, Oktatási és Sport 

Bizottságának 2009. június 29. napján megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Pályi Zoltán a bizottság elnöke, 
                          Pirint Andrásné, 
                          Szin Zoltán bizottsági tagok, 
 
 
                          Farkas Ernő polgármester, 
                          Tóth Andrea jegyző,  
                          Gazsi Ferencné főtanácsos, jkv. vezető. 
 
                           
                          Tanácskozási joggal  meghívott: 
                          Veigli Géza sportreferens. 
 
Távolmaradt: 
 
Távolmaradását bejelentette: 
 
                          Nádasdi Frida, 
                          Kocsa András bizottsági tagok. 
                 
 
Pályi Zoltán a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság elnöke köszönti a bizottság 
tagjait és a jelenlévőket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert jelen van 
3 fő bizottsági tag. Ezt követően az ülést megnyitja. 
 
A bizottság elnöke javaslatot tesz arra, hogy a meghívóban szereplő napirendi 
pontot tárgyalja meg a bizottság. 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi napirendi 
pont tárgyalását fogadta el: 
 
 
Első  napirendi pont: Sportreferens beszámolójának elfogadása. 
                                     Előadó: Veigli Géza sportreferens 
 
A beszámoló és a határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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K é r d é s e k: 
 
Szin Zoltán: 
Amennyiben a megyei I. osztályba kerül a csapat, mennyi  többletköltséggel jár 
ez? 
 
Farkas Ernő polgármester: 
Az ifjúsági csapatot nem mindig tudtam figyelemmel kísérni. Mi a véleményed a 
csapatról? 
 
Szin Zoltán: 
A sportlétesítménnyel kapcsolatosan benyújtott pályázat hogy áll? 
  
 
Veigli Géza: 
Többletköltségként fog jelentkezni például a játékvezetői díj. Természetesen 
leülünk egyeztetni majd polgármester úrral és elnök úrral a kiadásokról. 
 
Hat fiatal került fel a felnőtt csapatba, ez figyelemre méltó szám. Harmadik 
helyezést értek el a bajnokságban. Az utánpótlással is ezt a szintet kívánjuk tartani. 
Akik megállják a helyüket, azok a nagycsapatban is szerepet kaphatnak. 
 
Beadtuk a pályázatot, még hivatalosan nem értesítettek az eredményről. 
 
H o z z á s z ó l á s: 
 
Pályi Zoltán: 
Gratulálok az egész csapatnak, hogy jogot szerzett az osztályváltásra. Becsülendő 
dolog. Az ifjúsági csapatból hat főt vittek fel a felnőtt osztályba. Az tény, hogy 
innen erősítjük a felnőtt csapatot. Ebben az osztályban már magasabb a 
követelmény. Ne legyünk telhetetlenek, de mindent kövessünk el a jó szereplésért.  
 
Veigli Géza: 
Mindent elkövetünk annak érdekében, hogy jól szerepeljünk. Elsősorban az 
utánpótlásra támaszkodunk. 
 
Farkas Ernő polgármester: 
Gratulálok a munkához. Javaslom, hogy az egyeztető megbeszéléseket a 
közeljövőben folytassuk le, hogy a sportegyesület működése a következő 
bajnokságban is  biztosított legyen. 
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Pályi Zoltán: 
Javaslom a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságnak a határozat-tervezet 
elfogadását. 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 
44/2009. (VI.29.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

 sportreferens beszámolójának elfogadása 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
A sportreferens által készített beszámolót megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Pályi Zoltán a bizottság elnöke az ülést 
bezárta. 
 

K.m.f 
 
                       Pályi Zoltán                                            Gazsi Ferencné 
                  a bizottság elnöke                                            főtanácsos  
                                                                                           jkv. vezető              


